



CALGARY CANADA-CHINA FRIENDSHIP ASSOCIATION



Our Calgary Chapter website: www.fccfa.ca/Calgary

Our Federation website: www.fccfa.ca

Membership Application form downloadable from our website:

Come and discover what CCCFA is all about. For event information:

欢迎参加我们的各项活动，活动信息请洽 Sheila (403-251-6369)



Interested in China?

Why not join us at: 欢迎加入我们的行列:
Calgary Canada-China Friendship Association



Our History 加中友协的历史

1965: Canada-China Friendship Associations began to exist - Victoria Chapter established

加中友协开始成立 - 维多利亚加中友协成立

1970: Canada was one of the first Western countries to recognize New China. Groups began to tour China

加拿大成为最早承认新中国的西方国家之一。加中友协开始组团访问中国。

1974: Calgary Chapter established

卡尔加里加中友协成立

1980: Our national body, The Federation of Canada-China Friendship Associations (FCCFA) was established

加中友协联合会成立

Our Aims & Objectives

CCCFA was founded to develop further friendship and understanding between Canadians in Alberta and the People's Republic of China in a non-political manner. The members of CCFA want to know more about this emerging country which is opening up to the world and having a major impact. We are actively involved in building bridges with the People's Republic of China through educational and cultural exchanges.

Our Activities:

- We hold bi-monthly dinner meetings, with speakers on topics relating to China's culture, society, economic growth, history, etc.
- We send members to China to attend conferences and Friendship Forums, hosted by the Chinese People's Association for Friendship with Foreign Countries (CPAFFC).
- We liaise closely with the Consulate-General of the People's Republic of China, in Calgary.
- We support the cultural education of children adopted from China, through the Shou la Shou (Hand in Hand) program.

宗旨与目标

卡尔加里加中友协(CCCFA)的宗旨是为了促进加拿大艾伯塔省人民在非政治的平台上，建立对中华人民共和国更深入的友谊与认识。本会的会员们愿意多方面了解这个正向全球开放、并展现影响力的兴起中的大国。透过教育和文化交流，本会积极建立与中华人民共和国之间的桥梁。

我们的活动:

- 本会每两个月定期举办餐会，邀请专家针对中国文化、社会现况、经济增长、历史演进等议题，发表专题演讲。
- 本会派出会员前往中国，参加由中国人民对外友好协会(CPAFFC)举办的各类型会议和友好论坛。
- 本会与中华人民共和国驻卡尔加里总领事馆保持紧密的联系。
- 通过手拉手项目，本会支持领养自中国的孩子们的文化教育。